
Referat fra FAU møte 02.10.03  
 
 
Tilstede:  Heidi Haugholt, Gry Erlandsen, Linda Pedersen, Liv Arnhild Trydal, 

Einar Ask, Morten Flatebø, Roger Plassen, Vidar Nordgaard, Beate 
Bakkebø 

Ikke tilstede:  Monica Espeseth, Sonja Holtsdalen, Britt Christensen. 
Referent:  Beate Bakkebø 
 
 
Sak 6/2003-2004 Grunnskoleuka 

FAU tar ansvaret for å arrangere en ”kveldsskole” (obligatorisk) 
onsdag kveld. Tanken bak dette er å samle alle elever og foreldre 
til en felles kveld hvor det blir vist fram forskjellige yrker og 
hobbyer. Man vil dele kvelden opp i to deler, en for 
småskoletrinnet og en for mellomtrinnet. FAU vil da organisere 
det slik at det er foreldre som vil vise fram spennende yrker eller 
hobbyer de har. Einar Ask vil være koordinator for denne 
gruppen som vil bestå av: Einar, Vidar, Britt og Linda. Morten 
vil stå til disposisjon. 

 
Sak 7/2003-2004 Innspill om høringen ”I første rekke. Forsterket kvalitet i en 

grunnopplæring for alle” 
1. Utvidelse av timetallet på småskoletrinnet… 

Delte meninger vedrørende spørsmålet, man bør se på om 
kvaliteten av læringsformen kan forbedres og at det da 
ikke er nødvendig med økt timeantall. Hvis man får økte 
ressurser vil en økning være ok da man vil ha større 
mulighet til å forbedre kunnskapsnivået. 
 

2. Spesiell oppfølging av minoritetsspråklige elever….. 
Enstemmig enighet. 

 
3. En periode med variert fysisk aktivitet midt på dagen….. 

Enstemmig enighet. 
 

4. Nasjonale prøver og mappevurdering som erstatning…. 
Enstemmig enighet om at man da vil få et bedre 
vurderingsgrunnlag av eleven. 
 

5. Nytt karaktersystem med karakterskala A-F erstatter…. 
Enstemmig enighet. 
 

6. –Det utvikles derfor en ny læreplanstruktur med….- 
Man bør se på de læreplanene man allerede har og 
endre/tilpasse disse fremfor å utarbeide helt nye.  
Nye læreplaner vil kreve mye ressurser. 
 

7. 12 eller 13 års grunnopplæring? 
Flertall for 13 års opplæring. 



     
8. Skolefritidsordningen foreslås som en integrert del… 

Delte meninger om dette forslaget. Enkelte synes at man 
bør ha valgmuligheten om man vil ha barna hjem etter 
endt skoledag, eller om barna skal være på SFO. Andre 
igjen mente at dette var ok, og at dette er noe elevene kan 
ha utbytte av. 
 

9. Det skal stilles kompetansekrav…. 
Dette er noe elevene vil nyte godt av. Veldig bra. 
Tilpasset opplæring for alle 
Man er engstelig for om dette vil gå ut over de elevene 
som ligger i gråsonen for enkelte sykdommer, eller som 
har spesielle tilpasningsvansker. Forsterket krav om 
tilpasset opplæring for alle er bra, men ikke på 
bekostning av andre elever. 
Disse forslagene som ligger her krever store ressurser for 
å gjennomføres. 
 

10. Samarbeidet mellom hjem og skole 
Tettere samarbeid mellom hjem og skole er ønskelig. 
Holdninger mellom rektor/lærere og foreldre en viktig 
faktor for samarbeid, og hva vi foreldre kan utrette. 

 
Sak 8/2003-2004 Egne nettsider for FAU. 

Morten informerte litt om arbeidet med nettsiden og la fram et 
utkast om hva den kan inneholde. Utkastet diskuteres på neste 
FAU-møte.  Alle oppfordres til å tenke gjennom hva en ønsker 
skal ligge av informasjon/stoff på sidene! 
 

Neste møte onsdag 15. oktober kl. 19.00 – 21.00 (Midtbygda skole) 
 

Foreløpige saker: 
• innspill til høringen ”I første rekke. Forsterket kvalitet i en 

grunnopplæring for alle” 
• egne nettsider 
• zero-prosjektet  
• trafikksikkerhet (meldt sak fra foreldrene i 6A) 
• bruk av sykkel til skolen (meldt sak fra samarbeidsutvalget) 
• diverse info: 

o status grunnskoleuka 
o status etablering av kommunalt foreldreutvalg (KFU) 
o status FAU-permene 

• eventuelt 
 
Andre saker meldes leder el. nestleder i forkant (om mulig). 
 
NB! Sørg for at en av de andre klassekontaktene kan komme på 
møtet dersom du selv ikke har anledning! 

 


